
Izaslanik Mladen Ivanić postavio je sljedeće pitanje Vijeću ministara BiH: 

 

„Što Ministarstvo za ljudska prava i izbjeglice BiH može učiniti da se za više od stotinu 

srpskih učenika u Glamoču uvede nastava na srpskom jeziku?“ 

 

 


